
 

نظارت در تامین اجتماعی ضعیف است
نصرالله دریابیگی، دبیر اجرایی خانه کارگر مازندران و نایب 
رئیس کانون عالی بازنشستگان تامین اجتماعی در مازندران، 
درخصوص مشکلات درمانی کارگران و بازنشستگان با اظهار 
تاسف از عدم اجرای قانون الزام درمان رایگان بیمه شدگان و 
بازنشستگان می گوید: سالیان سال است در این مورد صحبت 
می کنیم و هیچکس صدای ما را نمی شنود؛ با وجود این قانون 
چرا باید بیمه های تکمیلی رشد قارچ گونه ای داشته و کارگران و 
بازنشستگان مجبور شوند هزینه های سنگین درمان را از جیب 
خودشان پرداخته و دست به دامن بیمه های مکمل شوند تا 

هزینه هایشان توسط این بیمه ها جبران گردد؟ 
وی با اشاره ضمنی به برخی اشکالات موجود در بخش درمان 
تامین اجتماعی مازندران از جمله پدیده ناپسند »زیرمیزی« که 
توسط برخی پزشکان در مراکز درمانی صورت می گیرد، گفت: 
من پزشک را مقصر نمی دانم؛ ضعف نهادهای نظارتی این شرایط 
را به وجود می آورد؛ درمان تامین اجتماعی »بیمار« است و نیاز 
به درمان فوری دارد! چرا برخی بزرگواران قبول نمی کنند که 
بخش درمان تامین اجتماعی استان ما ناکارآمد است و نیاز به 
بازنگری جدی دارد. وی افزود: بیمه شدگان در مراکز درمانی 
تامین اجتماعی؛ یعنی خانه خودشان و تامین اجتماعی غریب 
هستند. آخر این چه مصیبتی است که ده ها میلیارد و شاید 
بیشتر صرف ساخت وساز مراکز درمانی و تجهیز بیمارستان های 
تامین اجتماعی شده و بیمه شدگان باید به مراکز خصوصی 

مراجعه کنند تا درمان شوند؟ 

فرونشست زمین در بروجرد
فرماندار بروجرد گفت: در بعضی نقاط شهرستان فرونشست 
زمین بیش از ۱۲ سانتی متر است. به گزارش »آرمان ملی«، 
مسلم مرادی با بیان اینکه در بعضی نقاط شهرستان فرونشست 
زمین بیش از ۱۲ سانتی متر است، اظهار کرد: در بعضی از نقاط 
زمین نشست کرده و چنانچه اوضاع به همین منوال پیش برود 
احتمال رانش زمین وجود دارد. او تصریح کرد: یک هزار و ۹۰۰ 
حلقه چاه مجاز در شهرستان وجود دارد که باید آب این چاه ها 
مدیریت شود همچنین تعدادی چاه غیرمجاز در اشترینان 
وجود دارد که دهیاران باید بر آنها نظارت داشته باشند. فرماندار 
بروجرد افزود: مسئله آب باید در اولویت اول قرار گیرد و تمام 
چاه های شهرستان طبق قانون کنتور هوشمند داشته باشند 
اگر در مصرف آب نظارت نباشد در چندسال آینده ممکن است 
شهرستان با مشکل آب روبرو شود. مرادی گفت: حدود ۸۰ چاه 
که برق آنها قطع شده اند ۲۴۹ پرونده تخلفاتی تشکیل شده و 
۴۰۰ کدملی افراد که استفاده غیرقانونی داشتند مسدود شده 
ولی مسئله همچنان حل نشده و در این راستا باید گفتمان 
انجام شود. او به مضرات کشت برنج و سیب زمینی برای زمین 
اشاره کرد و افزود: با توجه به مشکل کمبود آب متاسفانه در 
برخی روستاها آبیاری با آب شرب انجام می شود که باید با این 
مساله برخورد صورت گیرد و دهیاران در این خصوص با مردم 

صحبت کنند.

پیگردِ قانونی مدیر کل بهزیستی گیلان 
به گزارش »آرمان ملی«، حجت الاسلام والمسلمین اسماعیل 
صادقی نیارکی با بیان اینکه طبق دستورالعمل های مربوطه 
مرجع صدور مجوز و نظارت بر کمپ ها برعهده بهزیستی استان 
است، گفت: از لحظه وقوع حادثه، بررسی دقیق توسط همکاران 
دادسرای مرکز استان انجام شد و مشخص شد بهزیستی وظایف 
نظارتی و اداری خود را در این خصوص انجام نداده که منجر به 
وقوع این فاجعه شده است. او در ادامه تصریح کرد: در همین 
راستا مدیر کل بهزیستی و کارکنان مرتبط تحت پیگیرد قانونی 
قرار گرفتند و تحقیق توسط همکاران قضایی آغاز و با توجه به 
اتهامات منتسبه ضمن تفهیم اتهام و صدور قرار تامین کیفری، 
برای نامبرده قرار نظارت قضایی صادر و نامبرده به قرار نظارت 
قضایی اعتراض که پرونده به شعبه شعبه ۱۰۷ کیفری ۲ رشت 
ارجاع و اعتراض نامبرده رسیدگی و قرار نظارت قضایی تایید 

شد و مراتب به سازمان بهزیستی اعلام شد.

پل عابر پیاده
پل عابر پیاده ای در خیابان آزادگان میدان بهمن سر کوچه 
امامیاری است که واقعا سالی یک بار هم شسته نمی شود 
در حال حاضر این پل احتیاج مبرم به شست وشو دارد زیرا 
کارتن خواب ها شب ها روی این پل می خوابند و وضعیت بدی 
دارد. از مسئولان تقاضا داریم که نسبت به شست وشوی این 

پل اقدامات لازم را انجام دهند. 
همتی از تهران

فرار مالیاتی پزشکان
فکر نکنم دولت به غیر از کارمندان توان دریافت مالیات 
دقیق از هیچ صنف و گروهی را داشته باشد. حتی مشاغل 
پیش پا افتاده خصوصی می دانند چطور از طریق خود اداره 
مالیات به فرار مالیاتی متوسل شوند. اگه غیر از این هست 
ثابت و اعلام شود. چرا در برخی مطب های پزشکان متخصص 
دستگاه های کارتخوان هنوز دیده نمی شود و پول نقد و یا 

شماره کارت داده می شود تا پول به حسابشان واریز شود. 
صابری از تهران 

سریال ها و خانه های ویلایی
سریال هایی که در شبکه های مختلف سیما پخش می شود 
واقعا خوب و جذاب است ولی اکثر این سریال ها درخانه های 
آنچنانی و ویلایی و با وضع مالی بسیار خوب ساخته شده بود. 
چرا طوری سریال نمی سازیم که حداقل فرزندانمان به روی 
پدرها و مادرها نیاورند که عجب خانه ای آنها دارند. درجامعه 
ما در حال حاضر چنین زندگی هایی انگشت شمار شده است. 
لطفا مسئولان در مورد فقر مالی و نداشتن حتی ۴۰ متر خانه 

خیلی از ایرانی ها تاکید داشته باشند. 
شکری از اسلامشهر

آرمان ملی: کدو، بی غیرت، گله گوسفند و برخی صفات 
و اسامی ناشایست دیگر عناوینی بوده اند که بنا بر ویدئوهایی 
که در فضای مجازی منتشر می شوند، تا حالا از قول برخی 
مسئولان دانشگاه ها و دانشکده ها به دانشجویان نسبت داده 
شده اند و البته با توجه به فیلم هایی که در این خصوص موجود 
است، قبل و بعد از آن مشخص نیست که آن دانشجوها چه کار 
کرده اند که موجبات خشم و عصبانیت مسئولان اماکنی را که 
در آنجا تحصیل می کنند فراهم آورده اند. مثل ویدئویی که 
اخیرا از رئیس دانشکده علوم اجتماعی دانشگاه تهران در فضای 
مجازی دست به دست شد در حالی که بسیار خشمگین بود، به 
سمت دانشجوها می رفت و با صدای بلند به آن ها می گفت که 
»امروز اومدم دعوا کنم، برید بیرون!« اما انتقادها از حرکات و 
رفتار و گفتارِ غلامرضا جمشیدی ها که بالا گرفت، او را وادار 
کرد که روز گذشته واکنش نشان دهد و دلیل رفتارش را اینطور 
توضیح بدهد که »بنده وقتی برای ادای فریضه نماز ظهر به 
محیط دانشکده رفتم رفتار نامناسبی از دو تن از دانشجویان 
دختر و پسر مشاهده کردم« و باقی ماجرا را که در ادامه گزارش 

به آن اشاره می شود. 
اما این رفتار واکنش برخی کارشناسان در زمینه حقوق و 
آسیب های اجتماعی را برانگیخته با این توضیح که بهتر است 
وقتی رئیس دانشگاه فرصت کافی و مناسب برای پاسخگویی 
پیدا کرده است، دانشجویان مورد نظر هم که سوژه دعوا و 
درگیری با او بوده اند و نیز کسانی که در آن مکان حضور داشته 
و شاهد بحث بوده اند هم زمینه برای بیان صحبت های خود 
داشته باشند. از طرفی مسائل این چنین و تذکر دادن های در 
خصوص روابط و تعاملات همواره به عهده حراست دانشگاه ها 
بوده و این برای روسای دانشگاه و دانشکده های آن تا حالا 

تعریف نشده است!
جمشیدی ها می گوید رفتار دانشجوها او را متاثر کرده است

روز گذشته، غلامرضا جمشیدی ها، رئیس دانشکده علوم 
اجتماعی دانشگاه تهران در خصوص جزئیات حواشی اتفاق 
اخیر دانشکده علوم اجتماعی دانشگاه تهران، ماجرا اینطور 
توضیح داد که »ما در دانشکده علوم اجتماعی یک حسینیه 

داریم که در آنجا نماز برگزار می شود؛ بین نماز ظهر و عصر 
چشمم به بیرون از فضای نمازخانه افتاد و دیدم که متاسفانه 
دختران و پسران رفتارهایی انجام می دهند که در شأن دانشگاه 
نیست. دانشجویان با یکدیگر دست می دهند، روبوسی می کنند 
و… انگار که محرم هستند و اینجا دانشگاه نیست. دیدن این 

رفتارها برای من خیلی سخت بود و واقعاً متاثر شدم.«
خبرگزاری ایلنا که اولین بار این به اصطلاح جوابیه رئیس 
دانشکده علوم اجتماعی را منتشر کرده، از قول جمشیدی ها 
افزود: وقتی که نماز تمام شد و از حسینیه بیرون آمدم فکر 
می کردم که حتما این وضعیت تمام شده، اما متاسفانه دیدم 
که همچنان جمع دانشجویان به همان شکل وجود دارد. از آن 
دانشجوی متخلف خواستم کارتش را به من بدهد این کار را 
هم کرد و بعد با من به دفتر آمد. وقتی این دانشجو به دفترم 
آمد سایر دانشجویان جلوی در دفتر تجمع کردند و حرف های 

بی ربطی زدند که من هم به هر حال عصبانی شدم. 
رئیس دانشکده علوم اجتماعی اینطور ادامه داد که 
شاید من هم در عصبانیت چیزی گفته باشم و دانشجوها از 
من می خواستند که از آن ها عذرخواهی کنم! و گفتم من 
عذرخواهی به شما ندارم. دانشجویی که تخلف کرده بود اتفاقاً 
بحثی نداشت، اما سایر دانشجویان به عنوان حامی ادامه دهنده 
این وضعیت بودند. آن ها جلوی دفتر تجمع کرده بودند و به 

نشانه اعتراض شعارهایی هم می گفتند.«
او ادامه داد: در آن شرایط من هم واقعا به لحاظ روحی منقلب 
شده بودم و دوستان خواستند که به دفترم بروم و گفتند که 
خودشان مسئله را حل می کنند. حراست آمد، اما واقعا بین 

آن ها و دانشجویان درگیری ایجاد نشد و فقط بحث کردند. 
به گفته رئیس دانشکده علوم اجتماعی: واقعا دانشجویان 
در برخی موارد ملاحظات را رعایت نمی کنند. دانشجویی که 
ادعا می کند این محیط آکادمیک است آیا قوانین این محیط 
دانشگاهی را رعایت می کند؟ آیا این درست است که دختر و 
پسری که هیچ نسبتی با هم ندارند در حیاط و محوطه دانشکده 
با یکدیگر دست بدهند و روبوسی کنند؟! این رفتارها در کشور 
جمهوری اسلامی واقعاً درست است؟! دانشجویان قاعده را 

رعایت نمی کنند و از من می خواهند که قوانین و قواعد را 
رعایت کنم و تازه تذکر می دهند که اینجا محیط دانشگاهی 

است. 
جمشیدی ها تصریح کرد که »من به لحاظ سنی کسی هستم 
که انقلاب اسلامی را دیده ام، جنگ تحمیلی را دیده ام و از نسل 
انقلابیون بودم و حالا می بینم چند تا دانشجو و اصلًا چند تا 
بچه می خواهند چه کارهایی انجام دهند و مدام تکرار می کنند 
که دنبال فضای آکادمی هستند. کسی می تواند ادعا کند که 
ما قواعد را رعایت نکرده ایم که خودش تمام قواعد دانشگاه را 

رعایت کند.«
او با بیان اینکه رعایت قواعد یک اصل است، گفت: 
دانشجویان اگر می خواهند ما قواعد را رعایت کنیم، آن ها 
هم باید قواعد را رعایت کنند. چرا ما با سایر دانشجویان 
کاری نداریم؟ مگر ما در دانشکده علوم اجتماعی جلوی هر 
دانشجویی را می گیریم؟ از هرجایی می خواهید از سوابق کاری 
من سوال کنید و ببینید آیا جمشیدی ها تا به حال با کسی 
بدرفتاری داشته است؟ من تا به حال به کسی حرف بدی نزدم 
و بدرفتاری با دانشجویان نداشتم. شما هم جای ما باشید وقتی 
چنین صحنه های ناراحت کننده را در محیط علمی می بینید، 
عکس العمل نشان می دهید. کسی که قواعد دانشگاه را رعایت 

نمی کند باید پاسخگو باشد. 
او گفت که »نسبت به رفتارم پاسخگو هستم و اصلًا می توانیم 
به دادگاه برویم، من هم می آیم و همه چیز را توضیح می دهم. 
من همه مسائل را قبول دارم، اما هر جایی یک قاعده ای دارد. 
شما یک بار به دانشکده علوم اجتماعی بیایید. می بینید 
که دختران و پسران راحت سیگار می کشند، روی چمن ها 
می خوابند، ولی خب مدارا و صبوری و حوصله ما هم اندازه ای 

دارد.«
و در نهایت اینکه به گفته او »ما از کسی جز خدا نمی ترسیم. 
توکل ما به خداست. با کسی کاری نداریم و به روش دین 
خودمان عمل می کنیم. بنابراین اتفاقی که در دانشکده افتاده 
است، مربوط به روابط  دختران و پسران است که نباید اینگونه 

باشد.«
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استان ها

اخبار کوتــــاه

روی خط آرمان ملی

علت رفتار  تند رئیس دانشکده علوم اجتماعی مشخص شد؛

این است وضعیت 
دانشگاه ها!

هوای تهران بد می شود
بر اساس اعلام اداره کل هواشناسی 
استان تهران، طی پنج روز آینده در نواحی 
مرکزی و جنوبی استان در بعضی ساعات 
کاهش کیفیت هوا و در مناطق پرتردد 
شهری گاهی هوای غبارآلود به ویژه تا روز 
جمعه )۱۹آبان ماه( پیش بینی می شود. بر 
اساس بررسی نقشه های پیش یابی و تحلیل 
الگوهای همدیدی، طی ۴ روز آینده وضعیت 
جوی استان تهران آسمانی صاف تا قسمتی 
ابری، در بعضی ساعات همراه با وزش باد و 
در نواحی مرکزی و جنوبی در بعضی ساعات 
همراه با غبار محلی، کاهش کیفیت هوا و 
در مناطق پرتردد شهری گاهی غبارآلود 
به ویژه تا روز جمعه )۱۹آبان ماه( پیش بینی 
می شود. آسمان تهران امروز ) ۱۸  آبان ماه( 
صاف همراه با غبار محلی، گاهی وزش باد، 
در جنوب شهر غبار محلی با حداقل دمای ۱۲ 
و حداکثر دمای ۲۰ درجه سانتیگراد و طی 
 جمعه )۱۹آبان ماه( قسمتی ابری، همراه با 
غبار صبحگاهی، به تدریج وزش باد و افزایش 
ابر با حداقل دمای ۱۱ و حداکثر دمای ۲۲  

درجه سانتیگراد پیش بینی می شود.

روزی 150 هزار نفر
 به 110 زنگ می زنند!

رئیس مرکز فرماندهی و کنترل فراجا از 
ثبت روزانه ۱۵۰هزار تماس با پلیس ۱۱۰ 
خبر داد و گفت: با توجه به فراوانی جمعیت 
و جرائم، تهران، خراسان رضوی و اصفهان 

بیشترین تماس را با ۱۱۰ دارند.
رحمان نعمتی در یک برنامه رادیویی با 
ابراز تاسف از بازنشر بیش از حد برخی از 
جرائم در بستر فضای مجازی اظهار کرد: 
اقدامات پیشگیرانه وسیعی در سطح کشور 
انجام می شود همانند ایجاد پارکینگ های 
عمومی و روشنایی خیابان ها و آموزش 
اقدامات پیشگیرانه فردی جزو اقدامات 
موفقی است که برخی از آنها در قالب 
طرح های مختلف با کمک نیروهای انتظامی 
در حال انجام است. روزانه با ۱۵۰ هزار تماس 
۱۱۰ فوریتی روبرو هستیم و در تمام موارد 
اکیپ ۱۱۰ در کوتاه ترین زمان در محل 
حاضر می شوند اما مردم نیز به آموزش 
در این حوزه نیاز دارند. به گفته نعمتی، با 
توجه به فراوانی جمعیت و جرائم، تهران 
بالاترین آمار تماس ۱۱۰ در کشور و خراسان 
رضوی، اصفهان، فارس و آذربایجان شرقی 
در رتبه های بعدی قرار دارند. همچنین 
کمترین تماس های ۱۱۰ در خراسان جنوبی، 
ایلام، خراسان شمالی، کهگیلویه و بویراحمد 
و سمنان است. او اضافه کرد که حدود ۲۵ 
درصد از تماس ها مربوط به جرائم عمومی،  
۲۲ درصد مربوط به تصادفات، ۲۰ درصد 
مربوط به درگیری و نزاع و ۱۰ درصد نیز 

مربوط به سرقت است.

هشدار فتا درباره کلاهبرداری 
)ETKA( با بدافزار اتکا

رئیس پلیس فتای استان سمنان نسبت 
به فعالیت بدافزار ETKA و کلاهبرداری از 
شهروندان هشدار داد. به گزارش »آرمان 
ملی«، سرهنگ محمدرضا فدائیان، شامگاه 
۱۶ آبان در جمع خبرنگاران با اعلام این 
خبر اظهار کرد: شیوه جدید کلاهبرداری 
اینترنتی از کاربران فضای مجازی در سطح 
استان سمنان اتفاق افتاده که موجب مراجعه 
تعدادی از شهروندان به پلیس فتا شده است.

او ادامه داد: در این روش کلاهبرداری، 
بدافزاری تحت عنوان اتکا توسط مجرمین 
سایبری در حوزه مالی طراحی شده و فعالیت 
خود را آغاز کرده است. این مقام انتظامی 
بیان کرد: مجرمان سایبری با درج آگهی 
کاریابی و درآمد در منزل، کاربر را ترغیب 
به نصب برنامه کرده و با توجه به این که نام 
برنامه اتکا ) ETKA( است، کاربر اغوا شده و 
پس از نصب برنامه در تلفن همراه خود قربانی 
می شود. رئیس پلیس فتای استان سمنان 
خاطرنشان کرد: این بدافزار پس از نصب 
به پیامک و دفترچه تلفن کاربر دسترسی 
پیدا می کند و در ادامه با سوءاستفاده از این 
دسترسی، سایر اقدامات مجرمانه را صورت 

می دهد.

 آزمون ترمیم معدل را
 سه، چهار بار  برگزار کنید

علیرضا منادی سفیدان، رئیس کمیسیون 
آموزش، تحقیقات و فناوری مجلس در 
نامه ای خطاب به وزیر آموزش و پرورش با 
ذکر ۴ دلیل، خواستار برگزاری حداقل سه 
یا چهار مرتبه آزمون ترمیم معدل برای 

داوطلبان کنکور شد.
او طی نامه ای خطاب به وزیر آموزش و 
پرورش خواستار برگزاری حداقل سه یا چهار 
مرتبه آزمون ترمیم معدل برای داوطلبان 

کنکور شد.
در انتهای این نامه آمده:  خواهشمند 
است با عنایت به مطالب فوق الذکر دستور 
فرمایید جهت جلوگیری از تضییع حقوق 
داوطلبان و ایجاد فرصت رشد و کاهش فشار 
روانی بی مورد مطابق اهداف مصوبه شورای 
عالی انقلاب فرهنگی، فرصت ترمیم به تعداد 

حداقل سه یا چهار بار افزایش یابد.

مديرعامل صندوق ذخیره فرهنگیان  اعلام کرد:

امیدواریم صندوق به عنوان مجموعه ای خصوصی تقویت شود
نماينده مرودشت: 

باید هزینه زندگی برای اتباع غیرقانونی در کشور بالا برود!
مدیرعامــل صنــدوق ذخیــره فرهنگیان 
در مورد قانون برنامه توســعه هفتم و مخیر 
شــدن اعضای صندوق ذخیره فرهنگیان به 
انتخاب بین این صندوق و صندوق پس انداز 
کارکنان دولــت و انتقال عضویــت با حفظ 
کامل دارایی ها بیان کرد: ما در حوزه تقویت 
جایگاه صندوق در حوزه قانون گذاری تعاملات 
بســیار قوی انجام دادیم تــا در برنامه هفتم 
توسعه نام صندوق بیاید چرا که قبلا اینطور 
نبود، همچنین خواســتیم مطالبات، تعیین 
تکلیف رژیم پرداخت ها و… بیاید که آمده است.  
حمیدرضــا نجف پورکــردی در ادامه گفت: 
حوزه اساسنامه صندوق ذخیره فرهنگیان نیز 
مباحثی وجود داشته که روی آن کار می شود. 
برخی از بندهای صندوق به این دلیل اســت 
که مطالبات فرهنگیان متنوع است؛ وزارت 
آموزش و پرورش در برنامه هفتم توســعه در 
آموزش و پرورش موضــوع را اینگونه دنبال 
کرد که برخی از فرهنگیان به به خاطر اتفاقاتی 
که در گذشــته در صندوق رخ داده، چندان 
راغب نیستند در این صندوق سرمایه گذاری 
کنند. گروه دیگری هم هستند که می خواهند 
شبیه صندوق پس انداز کارکنان دولت باشیم 
و پول آن ها در حســابی برود و کاری با کسی 
نداشته باشــند.   مدیرعامل صندوق ذخیره 
فرهنگیان افزود: نکته خطرآفرین دیگر این 
است که ممکن است برخی معلمان در آینده 
دیگر صندوق ذخیره فرهنگیان را قبول نکنند 
و صندوق پس انداز دولــت را انتخاب کنند. 
البته همین حالا نیز برخــی فرهنگیان ما را 
قبول ندارند و از این رو همه فرهنگیان عضو 
صندوق ذخیره نیســتند.  نجــف پورکردی 
در پاســخ به این ســوال که وقتی دولت به 
موسسه صندوق ذخیره فرهنگیان کمک مالی 
می کند، این موسســه می تواند مجموعه ای 

خصوصی باشــد یا با این شــرایط خصولتی 
محسوب می شــود؟ گفت: صندوق ذخیره 
فرهنگیان به اعتبار اساسنامه آن موسسه ای 
خصوصی محسوب می شــود. فرمایش های 
گوناگونی در این رابطه وجــود دارد؛ برخی 
می گویند موسسه یک نهاد عمومی غیردولتی 
است، اما قانون می گوید ما خصوصی هستیم. 
مدیرعامل صندوق ذخیره فرهنگیان در مورد 
حق ورود مجلس به فعالیت های یک موسسه 
خصوصی مانند صنــدوق ذخیره فرهنگیان 
اظهار کرد: چند دیدگاه وجود دارد؛ یک دیدگاه 
از دیوان محاسبات، مجلس، دیوان محاسبات 
کشور و… وجود دارد و می گویند وجوهی را به 
معلمان عضو این صندوق پرداخت می کنیم 
که ســهم دولت محسوب می شــود. پس به 
اعتبار برخی مفاد قانونی می توانیم نظارت و 
ورود داشته باشیم. یک دیدگاه دیگر می گوید 
صندوق ذخیره فرهنگیان جزو اعانه هاست و 
از جنس کمک به معلم محســوب می شود و 
از جنس ورود وجــوه دولتی در یک صندوق 
تلقی نمی شود پس صندوق ذخیره فرهنگیان 
خصوصی است.  نجف پورکردی در ادامه اظهار 
کرد: بر اساس این دو دیدگاه مسائلی مطرح 
می شود، اما در مجلس شورای اسلامی، چرا 
در این خصوص مباحثی مطرح شده است؟ 
به اعتبار دیدگاه اولی که پیرامون خصوصی 
یا دولتی بودن صندوق بیــان کردم، گفتیم 
مطالبات معلمان را به ما بدهید. تا سال قبل 
صندوق ذخیره فرهنگیان حــدود ۴ هزار و 
۸۰۰ میلیــارد تومان از دولت طلــب دارد و 
درخواست کردیم این ســهم پرداخت شود.  
مدیرعامل صندوق ذخیره فرهنگیان بیان کرد: 
ما امیدواریم صندوق بــه عنوان مجموعه ای 
خصوصی تقویت شود و به وعده ای که از ابتدا 

به معلمان داده شد، عمل کنیم. 

بنا به گفته نماینده مرودشت حدود ۵ 
یا ۶ میلیون مهاجر افغان به ایران آمده که 
هیچ هویتی ندارند و هر کاری انجام دهند، 
قابلیت رصد و پیگیری ندارد. این نگران 

کننده است. 
خبرآنلاین نوشت: جلال رشیدی کوچی 
نماینده مرودشت و پاسارگاد و ارسنجان 
در مجلس شورای اسلامی درباره مهاجران 
غیرقانونی افغان در داخل کشور می گوید: 
باید هزینه زندگی برای اتباع غیرقانونی در 
کشور ما و تمام کسانی که به آنان خدمات 
ارائه می دهند، آنقدر بالا رود که ماندن در 
ایران برایشان به صرفه نباشد. او خاطرنشان 
کرد: در صف های نان بربری در پایین شهر 
ببینید چند نفر ایرانی و چند نفر افغانی 
هستند. من خودم به عنوان نماینده مجلس 
در یکی از نانوایی های شهر خودم شاهد 
بودم که در صف نانوایی از ۱۵نفر فقط 
دو نفر ایرانی بودند )من و همسایه مان( و 
۱۳ نفر دیگر افغان بودند. ما هرکدام ۵ نان 
گرفتیم، ولی آن ها هرکدام ۲۰ عدد نان 
می گرفتند. در صورتی که این یارانه گندم 

مردم ماست. 
رشیدی کوچی ادامه داد: در حوزه 
انتخاباتی خودم دو مدرسه برای اتباع 

خارجی قانونی احداث کردیم. شهرستان 
پاسارگاد اگر ۴۰ هزار یا ۳۵ هزار جمعیت 
داشته باشد، یک سوم آن ها افغان هستند. 
این نماینده مجلس تصریح کرد: تصور 
کنید که یک ایرانی که هیچ هویتی ندارد، 
چقدر می تواند خطرناک و نگران کننده 
باشد. اما حدود ۵ یا ۶ میلیون نه ایرانی 
بلکه از افغانستان به این کشور آمده و 
هیچ هویتی ندارند و هر کاری انجام دهند، 
قابلیت رصد و پیگیری ندارد. این نگران 

کننده است. 
او گفت: ما بحثمان این است که باید 
این اتباع غیرقانونی ساماندهی شوند. اگر 
قانونی آمدند در کنار خدماتی که به ما ارائه 
می دهند ما هم متقابلا به آن ها خدماتی را 
ارائه می دهیم. جلال رشیدی کوچی پیشتر 
ادعای حضور ۱۵میلیون اتباع غیرقانونی 
در کشور را رد کرده و گفته بود: چند ماهی 
است که شاهد افزایش چشمگیر حضور 
اتباع افغانستانی در کشور هستیم. البته 
وزیر کشور آمار اتباع افغانستانی حاضر در 
کشور را پنج میلیون نفر اعلام کرده و تأکید 
دارد برخی اعداد مطرح شده در رسانه ها 
درباره تعداد اتباع افغانستانی در کشور 

نادرست است. 

 تذکر دادن ها در خصوص روابط و تعاملات همواره 
به عهده حراست دانشگاه ها بوده و اين برای 
روسای دانشگاه و دانشکده  های آن تا حالا تعريف 

نشده است!

 جمشیدی ها، رئیس دانشکده علوم اجتماعی: 
اين درست است که دختر و پسری که هیچ 
نسبتی با هم ندارند در حیاط و محوطه دانشکده 
با يکديگر دست بدهند و روبوسی کنند؟!


